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OR.0002.56.2023 

 

 

 

 

PROTOKÓŁ NR LVI/23 

z sesji Rady Powiatu w Rypinie 

w dniu 22 lutego 2023 r. 

 

 

 

LVI sesja VI kadencji Rady Powiatu w Rypinie odbyła się w Starostwie Powiatowym w 

Rypinie ul. Warszawska 38. Zwołana została przez Przewodniczącego Rady Powiatu w 

Rypinie Krzysztofa Cegłowskiego. Sesja rozpoczęła się o godzinie 13.00 odsłuchaniem 

pierwszej zwrotki hymnu państwowego, a zakończyła się o godz. 13.55 

 

 

Ad. 1   

 Po odsłuchaniu pierwszej zwrotki hymnu państwowego otwarcia obrad LVI sesji  

VI kadencji Rady Powiatu w Rypinie dokonał Przewodniczący Rady Powiatu Pan Krzysztof 

Cegłowski, następnie Przewodniczący Rady przywitał wszystkich uczestniczących w 

posiedzeniu, a w szczególności Państwa Aurelię i Kazimierza Skrobiszewskich.  

 

Przed rozpoczęciem obrad Przewodniczący Rady Powiatu poprosił wszystkich obecnych na 

sesji o powstanie i uczczenie chwilą ciszy pamięć Pani Anny Wilkanowskiej – Dyrektor SP 

ZOZ w Rypinie, którą w dniu wczorajszym odprowadzono na miejsce wiecznego spoczynku. 

Przewodniczący Rady Powiatu w imieniu własnym i w imieniu Radnych oraz Zarządu 

Powiatu podziękował Panu Markowi Bruzdowiczowi – Zastępcy Dyrektora ds. Medycznych 

w SP ZOZ w Rypinie za słowa o Pani Ani Wilkanowskiej skierowane podczas mszy świętej 

pogrzebowej.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu poprosił Pana Starostę o wręczenie czeku dla Leny 

Morawskiej rodzinie zastępczej Pani Aurelii i Panu Kazimierzowi Skrobiszewskim. 

Starosta wraz z Panią Katarzyną Bilicką – Kierownik PCPR bardzo serdecznie podziękowali i 

zaznaczyli, że na chwilę obecną jest 70 dzieci umieszczonych w rodzinach zastępczych. Tych 

rodzin na pewno brakuje, a zapotrzebowanie jest ogromne. Został pobudowany kolejny dom 

dziecka, a i tak dom dziecka jest przepełniony, dlatego też trzeba wspierać rodziny zastępcze. 

U Państwa Skrobiszewskich przebywa Lenka, która ma opryszczkowe zapalenie mózgowe.  

Dzięki wspólnej decyzji postanowiono zbierać na balu charytatywnym właśnie dla niej 

pieniądze na rehabilitację, która w jej przypadku jest bardzo potrzebna. Słowa podziękowania 

zostały również skierowane do sponsorów i dla osób, które przybyły na bal. Zebrano kwotę 

ponad 20.000 zł.  

Pani Aurelia Skrobiszewska ze łzami w oczach również w imieniu Lenki z całego serca 

bardzo serdecznie podziękowała za tak piękny i miły gest oraz za tak dobre serca.  

Pani Katarzyna Bilicka – Kierownik PCPR dodała, że Pani Aurelia i Pan Kazimierz 

przywracają wiarę w rodziny zastępcze, ale nie tylko w rodziny zastępcze, ale w ogóle w 

ludzi. Pani Kierownik zaznaczyła, że rzeczywiście duże szczęście spotkało Powiat Rypiński, 

że może współpracować z Panią Aurelią i z Panem Kazimierzem. Państwo Skrobiszewscy 

mają pod swoją opieką w sumie dziewiątkę dzieci i z tej funkcji się wywiązują bardzo dobrze, 
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a współpraca układa się świetnie. Pani Katarzyna Bilicka za to bardzo serdecznie 

podziękowała. Pani Kierownik powiedziała, że również bardzo dziękuje Panu Staroście za to 

wyróżnienie, że wybrano właśnie Lenę - dziecko z rodziny zastępczej. 

Przewodniczący Rady Powiatu ogłosił przerwę techniczną w celu ustawienia stołu 

prezydialnego. Po przerwie obrady wznowiono. 
 

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował o posiedzeniach komisji, które się odbyły w 

okresie przed sesją oraz o tematach omawianych na poszczególnych posiedzeniach. 

Przewodniczący Rady Powiatu szczególnie serdecznie podziękował Panu Jarosławowi 

Tomkowskiemu - Dyrektorowi ZS nr 5 za zorganizowane wspólne wyjazdowe posiedzenie 

wszystkich komisji stałych Rady Powiatu w dniu 14 lutego 2023 r. w nowej siedzibie szkoły.  

 

 

Ad. 2 

        Przewodniczący Rady stwierdził, że na stan 17 radnych w chwili rozpoczęcia obrad 

uczestniczy 16 radnych, co stanowi kworum. Radny Piotr Czarnecki Wicestarosta był 

nieobecny.  Przewodniczący Rady stwierdził prawomocność podejmowanych uchwał. Lista 

obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący zapytał o uwagi do porządku obrad. Uwag do porządku obrad nie zgłoszono.  

Wobec powyższego Przewodniczący Rady Powiatu odczytał porządek obrad, który 

przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie obrad LVI sesji VI kadencji Rady Powiatu.  

2. Sprawy organizacyjne: 

a) stwierdzenie kworum, 

b) przyjęcie porządku obrad LVI sesji Rady Powiatu w Rypinie, 

c) przyjęcie protokołu z LIII, LIV, LV sesji Rady Powiatu w Rypinie. 

3. Sprawozdanie z działalności Komisji Rady Powiatu w Rypinie za rok 2022. 

4. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Inspektoratu Nadzoru Budowlanego w Rypinie  

za rok 2022. 

5. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Rypinie za rok 

2022. 

6. Podjęcie uchwał: 

 a) Uchwała w sprawie podniesienia wynagrodzenia prowadzącym rodzinne domy 

dziecka (projekt uchwały – druk nr 1),       

 b) Uchwała w sprawie wyrażenia  zgody na udzielenie bonifikaty od opłaty rocznej za 

rok 2023 z tytułu trwałego zarządu  przysługującego  Domowi Pomocy Społecznej 

„KOMBATANT” w Ugoszczu (projekt uchwały – druk nr 2), 

c) Uchwała w  sprawie  wyrażenia  zgody na udzielenie bonifikaty od opłaty rocznej 

za rok 2023 z tytułu trwałego zarządu  przysługującego  Domowi Dziecka w Rypinie (projekt 

uchwały – druk nr 3), 

d) Uchwała w sprawie w  sprawie  wyrażenia  zgody na udzielenie bonifikaty od opłaty 

rocznej za rok 2023 z tytułu trwałego zarządu przysługującego Placówce Opiekuńczo – 

Wychowawczej Typu Specjalistyczno – Terapeutycznego w Rypinie  (projekt uchwały – druk 

nr 4), 

e) Uchwała o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Rypińskiego na lata 2023-2027 (projekt uchwały – druk nr 5), 

f) Uchwała o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Rypińskiego na 

rok 2023 (projekt uchwały – druk nr 6).    
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7. Sprawozdanie Przewodniczącego Zarządu Powiatu w Rypinie o pracach Zarządu w okresie 

międzysesyjnym. 

8. Wolne wnioski, oświadczenia i informacje. 

9. Zamknięcie obrad sesji. 

 

W głosowaniu jawnym przez wypowiedzenie słów „jestem za” przyjęciem porządku obrad 

LVI sesji głosowało jednogłośnie „za” 16 radnych. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że protokoły były wyłożone do wglądu w Biurze Rady i 

zapytał o uwagi do protokołu z LIII, LIV, LV sesji Rady Powiatu w Rypinie. Uwag do 

protokołu z LIII, LIV, LV sesji Rady Powiatu w Rypinie nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady przystąpił do procedury głosowania protokołu z LIII sesji. 

Za przyjęciem protokołu z LIII sesji Rady Powiatu głosowało jednogłośnie „za” 16 radnych. 

Przewodniczący Rady przystąpił do procedury głosowania protokołu z LIV sesji. 

Za przyjęciem protokołu z LIV sesji Rady Powiatu głosowało jednogłośnie „za” 16 radnych. 

Przewodniczący Rady przystąpił do procedury głosowania protokołu z LV sesji. 

Za przyjęciem protokołu z LV sesji Rady Powiatu głosowało jednogłośnie „za” 16 radnych. 

 

 

Ad. 3  

        Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że sprawozdanie dotyczące działalności 

Komisji Rady Powiatu w Rypinie za rok 2022 zostało wysłane e-mailowo do radnych, wobec 

powyższego radni mogli zapoznać się z jego treścią. Sprawozdanie stanowi załącznik do 

protokołu. Przewodniczący Rady poinformował, że wszystkie komisje opracowały  

sprawozdania.  

Przewodniczący Rady Powiatu zapytał o uwagi do sprawozdań.  

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że jeżeli nie ma pytań i nie ma uwag to 

sprawozdania z prac wszystkich komisji zostają przyjęte. 

 

 

Ad. 4 

        Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że sprawozdanie z działalności 

Powiatowego Inspektoratu Nadzoru Budowlanego w Rypinie za rok 2022 zostało wysłane  

e-mailowo do radnych, wobec powyższego radni mogli zapoznać się z jego treścią. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  Sprawozdanie to było również przedmiotem 

obrad Komisji Ochrony Zdrowia, Porządku Publicznego i Bezpieczeństwa Obywateli. 

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że jeżeli nie ma pytań i nie ma uwag to 

sprawozdanie z działalności Powiatowego Inspektoratu Nadzoru Budowlanego w Rypinie za 

rok 2022 zostaje przyjęte.  

    

 

Ad. 5 

        Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że sprawozdanie z działalności 

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Rypinie za rok 2022 zostało wysłane  

e-mailowo do radnych, wobec powyższego radni mogli zapoznać się z jego treścią. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  Sprawozdanie to było również przedmiotem 

obrad Komisji Spraw Społecznych, Ochrony Środowiska i Rolnictwa. 
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Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że jeżeli nie ma pytań i nie ma uwag to 

sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Rypinie za rok 2022 

zostaje przyjęte.  

  

 

Ad.  6 a 

           Przewodniczący Rady Powiatu zwrócił się do radnych z pytaniem, czy zgłaszają 

pytania do projektu  uchwały w sprawie podniesienia wynagrodzenia prowadzącym rodzinne 

domy dziecka. 

 

Projekt uchwały przygotowała Katarzyna Bilicka – Kierownik PCPR. 

Pytań nie zgłoszono.  

 

W głosowaniu udział wzięło 16 radnych. 

Za podjęciem uchwały głosowało jednogłośnie „za” 16 radnych 

Uchwała otrzymuje Nr LVI/341/2023 

 

 

Ad.  6 b 

           Przewodniczący Rady Powiatu zwrócił się do radnych z pytaniem, czy zgłaszają 

pytania do projektu  uchwały w sprawie wyrażenia  zgody na udzielenie bonifikaty od opłaty 

rocznej za rok 2023 z tytułu trwałego zarządu  przysługującego  Domowi Pomocy Społecznej 

„KOMBATANT” w Ugoszczu. 

 

Projekt uchwały przygotowała Pani Dorota Kochańska. 

Pytań nie zgłoszono.  

 

W głosowaniu udział wzięło 16 radnych. 

Za podjęciem uchwały głosowało jednogłośnie „za” 16 radnych 

Uchwała otrzymuje Nr LVI/342/2023 

 

 

Ad.  6 c 

           Przewodniczący Rady Powiatu zwrócił się do radnych z pytaniem, czy zgłaszają 

pytania do projektu  uchwały w sprawie wyrażenia  zgody na udzielenie bonifikaty od opłaty 

rocznej za rok 2023 z tytułu trwałego zarządu  przysługującego Domowi Dziecka w Rypinie.   

 

Projekt uchwały przygotowała Pani Dorota Kochańska. 

Pytań nie zgłoszono.  

 

W głosowaniu udział wzięło 16 radnych. 

Za podjęciem uchwały głosowało jednogłośnie „za” 16 radnych 

Uchwała otrzymuje Nr LVI/343/2023 

 

Ad.  6 d 

           Przewodniczący Rady Powiatu zwrócił się do radnych z pytaniem, czy zgłaszają 

pytania do projektu  uchwały w sprawie wyrażenia  zgody na udzielenie bonifikaty od opłaty 

rocznej za rok 2023 z tytułu trwałego zarządu  przysługującego Placówce Opiekuńczo-

Wychowawczej Typu Specjalistyczno-Terapeutycznego w Rypinie.   
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Projekt uchwały przygotowała Pani Dorota Kochańska. 

Pytań nie zgłoszono.  

 

W głosowaniu udział wzięło 16 radnych. 

Za podjęciem uchwały głosowało jednogłośnie „za” 16 radnych 

Uchwała otrzymuje Nr LVI/344/2023 

 

Ad.  6 e 

         Przewodniczący Rady Powiatu zwrócił się do radnych z pytaniem, czy zgłaszają pytania 

do projektu  uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Rypińskiego na lata 2023-2027. 

 

Projekt uchwały przygotowała Pani Joanna Fabiszewska – Skarbnik Powiatu.  

 

Radna Barbara Nowakowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki 

poinformowała, że na dzisiejszym posiedzeniu komisji Członkowie Komisji jednogłośnie 

przyjęli proponowane zmiany w budżecie powiatu na rok 2023 oraz w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej. Uwag do projektów uchwał nie było. Przewodnicząca Komisji Budżetu i 

Gospodarki podziękowała Panu Staroście za wyjaśnienie wszystkich spraw. 

 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

 

W głosowaniu udział wzięło 16 radnych. 

Za podjęciem uchwały głosowało jednogłośnie „za” 16 radnych. 

Uchwała otrzymuje Nr LVI/345/2023 

 

Ad.  6 f 

          Przewodniczący Rady Powiatu zwrócił się do radnych z pytaniem, czy zgłaszają 

pytania do projektu  uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Rypińskiego na rok 2023. 

Projekt uchwały przygotowała Pani Joanna Fabiszewska – Skarbnik Powiatu.  

 

Pytań nie zgłoszono.  

 

W głosowaniu udział wzięło 16 radnych. 

Za podjęciem uchwały głosowało jednogłośnie „za” 16 radnych. 

Uchwała otrzymuje Nr LVI/346/2023 

 

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że wszystkie podejmowane uchwały były 

sprawdzane pod względem formalno prawnym.  

 

 

Ad. 7 

       Starosta przedstawił sprawozdanie Przewodniczącego Zarządu Powiatu w Rypinie  

o pracach Zarządu w okresie międzysesyjnym. Sprawozdanie z okresu międzysesyjnego od 

28 grudnia 2022 r. do 21 lutego 2023 r. stanowi załącznik do protokołu. 

Starosta uzupełnił ww. sprawozdanie o następujące dane i poinformował o:  
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- 3 stycznia 2023 r. została podpisana umowa na łączną wartość ponad 1.000.000 zł na 

świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego w powiecie. Uruchomiono 

dodatkowo 11 linii. Każda z gmin na ten cel w swoim budżecie zabezpieczyła środki w 

wysokości 11.000 zł, 

- 9 stycznia 2023 r. wraz z Kierownikiem Dziennego Domu Pobytu Magdaleną Lewandowską 

- Kieruj przekazano seniorom nowe laptopy w ilości 6 sztuk na łączną wartość 14.000 zł. Na 

ich zakup powiat otrzymał dofinansowanie ze środków Ministerstwa Cyfryzacji, 

- 12 stycznia 2023 r. po dwóch latach przerwy spowodowanej pandemią koronawirusa odbyło 

się spotkanie noworoczne dla samorządowców, przedsiębiorców, rolników organizowane 

przez Samorząd Powiatu Rypińskiego i Miasta Rypin, a także przez Izbę Przemysłowo-

Handlową. Podczas spotkania wystąpiły gościnnie "Korniki" pod opieką Pana Czarka 

Kubackiego, a także został podsumowany miniony rok,  

- 13 stycznia 2023 r. zostały wręczone certyfikaty świadczące o ukończeniu szkolenia dla 

uczestników kolejnych darmowych kursów realizowanych w ramach projektu "Nowe 

kwalifikacje i dodatkowe uprawnienia motorem rozwoju mieszkańców regionu".  

Z darmowych szkoleń skorzystało ponad 70 mieszkańców powiatu, 

- na początku stycznia 2023 r. ogłoszono wyniki ogólnopolskiego rankingu liceów 

i techników "Perspektywa 2023". Zespół Szkół nr 3 zajął 11 miejsce zdobywając srebrną 

tarczę, a Zespół Szkół nr 1 zajął 27 miejsce w województwie otrzymując brązową tarczę, 

- 17 stycznia 2023 r. odbyło się pierwsze takie spotkanie z osobami należącymi do Związku 

Kombatantów Rzeczypospolitej Polskiej i Byłych Więźniów Politycznych. Spotkanie było 

okazją do złożenia podziękowań i życzeń osobom walczącym za naszą wolność, 

- 20 stycznia 2023 r. zostało oddane do użytku i uroczyście otwarte pierwsze w Powiecie 

Rypińskim lodowisko. Bardzo ważna inwestycja dla mieszkańców Powiatu Rypińskiego. W 

perspektywie czasu planowane jest, jeżeli oczywiście pozwolą na to środki finansowe 

zewnętrzne, żeby lodowisko miało dach. Koszt całej inwestycji wynosi ponad 2.200.000 zł, a 

dofinansowanie 842.000,00 zł z Ministerstwa Sportu. Władze Miasta na ten cel przekazały 

kwotę 566.000,00 zł, a w budżecie powiatu na budowę tego lodowiska zabezpieczono  kwotę 

726.000,00 zł, czyli 34% całej inwestycji, 

- 25 stycznia 2023 r. odbyło się spotkanie z Ambasadorem Rwandy prof. Anastase Shyaka. 

Spotkanie miało na celu wymianę doświadczeń. Pan Ambasador przyjął zaproszenie i w dniu 

18 lutego br. odwiedził rolników, przedsiębiorców związanych z rolnictwem, 

- 26 stycznia 2023 r. odbyło się spotkanie z przedszkolakami Zespołu Szkół nr 5 i ich 

opiekunami, a także spotkanie w sprawie opracowania projektu na halę sportową przy 

Zespole Szkół nr 1, 

- w styczniu br. odbyły się także studniówki w szkołach średnich, 

- trwa rozbudowa oddziału rehabilitacji w rypińskim szpitalu. Na koniec czerwca planowane 

jest oddanie tego oddziału do użytku. Dla mieszkańców powiatu powstanie dodatkowo  

20 łóżek. Koszt całej inwestycji to ponad 3.000.000,00 zł. Trwa postępowanie na wyłonienie 

firmy na przebudowę przychodni wraz z tunelem łączącym szpital z rehabilitacją, 

- 29 stycznia br. odbył się turniej halowej piłki nożnej samorządowców na rzecz XXXI finału 

Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy,  

- 2 lutego 2023 r. w Komendzie Powiatowej Policji w Rypinie odbyła się odprawa roczna,  

- 21 lutego 2023 r. odbyła się również odprawa w Państwowej Straży Pożarnej, 

- 6 lutego 2023 r. z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg powiat otrzymał dofinansowanie w 

kwocie około 4.000.000,00 zł na remont drogi od Skudzaw do drogi wojewódzkiej w Gminie 

Skrwilno oraz na drogę z Wąpielska do Radzik wraz ze ścieżką rowerową, 

- 10 lutego 2023 r. podpisano umowę na remont i przebudowę Poradni Psychologiczno-

Pedagogicznej, która będzie się mieścić przy ulicy Mławskiej 54, 
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- park przy Domu Dziecka jest wpisany w ewidencję zabytków. Dofinansowanie na 

rewitalizację tego parku może być na poziomie do 98%.  Szacowana kwota na te parki wynosi 

około 500.000,00 zł. W planach jest budowa fontanny, która będzie służyć seniorom i 

dzieciom z Domów Dziecka,  

- powiat otrzymał 98% dofinansowania do Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej, a 

pomieszczenia zajmowane w chwili obecnej przez poradnię przy ulicy Dworcowej  

planowane są w przyszłości na stworzenie internatu, 

- odbył się także bal karnawałowy w Dziennym Domu Pobytu, a także w Domu Dziecka, 

- 17 lutego 2023 r. dotarła smutna wiadomość o śmierci Pani Ani Wilkanowskiej – Dyrektora 

SP ZOZ w Rypinie. Odszedł tak zacny i naprawdę profesjonalny człowiek w wieku 63 lat. 

Ratowanie szpitala przed jego upadkiem spowodowało wiele wyjazdów, wiele spotkań, 

chociażby do Narodowego Funduszu Zdrowia. Można się tym pochwalić, że wspólnymi 

działaniami szpital cały czas funkcjonuje. W ciągu roku nawet 15 razy odbywały się wizyty w 

Narodowym Funduszu Zdrowia, żeby wspierać szpital. Dyrektor NFZ powiedział, że nigdy 

nie widział Starosty, który przyjeżdża do Narodowego Funduszu Zdrowia. Dzięki tym 

działaniom Dyrektor Pani Ani Wilkanowskiej wspólnie z Panem Dyrektorem Markiem 

Bruzdowiczem to szpital nadal istnieje i pozyskane jest wsparcie zewnętrzne. Pani Ania 

zawsze mówiła, że ma dwie wspaniałe córki, ale takim jej trzecim dzieckiem jest właśnie 

szpital. Starosta złożył ogromne podziękowania, bo przejęła ten szpital w takim trudnym dla 

niego okresie oraz złożył kondolencje dla całej rodziny,  

-18 lutego 2023 r. odbył się bal charytatywny, na którym zbierano środki finansowe dla Leny 

na rehabilitację. Tego samego dnia przed balem, od godziny 1030 gościł w powiecie 

Ambasador Rwandy. Odbyły się spotkania u Pana Janusza Kucharskiego, gdyż Ambasador 

był zainteresowany wołowiną dla mieszkańców Rwandy oraz w Biogazowni u Pana Radnego 

Rafała Zglinickiego, gdzie rozmawiano o odnawialnych źródłach energii, które powinny 

powstawać na całym świecie. Odbyła się także wizyta w paszarni Cedrobu, a następnie w 

gospodarstwie zacnego Radnego Piotra Makowskiego. Wieczorem Pan Ambasador 

uczestniczył w balu podczas którego przekazał obraz na licytację, 

- 21 lutego 2023 r. odbyło się spotkanie z Panem Premierem w Toruniu z okazji 550-lecia 

urodzin Mikołaja Kopernika, 

- trwają postępowania dotyczące: przebudowy schodów, rozbudowy przychodni oraz  

składające się z 3 części dotyczące wyposażenia szkół w sprzęt IT, meble, a także w 

samochody na które powiat otrzymał z Polskiego Ładu dofinansowanie w kwocie 

5.000.000 zł. Dyrektor Zespołu Szkół nr 5 otrzymał też wsparcie z Energii w kwocie 

40.000 zł,  

- powiat składa wnioski do Urzędu Marszałkowskiego na montaż paneli fotowoltaicznych. 

 

 

Ad. 8 

        Przewodniczący Rady Powiatu zapytał: czy ktoś chciałby zabrać głos w punkcie wolne 

wnioski, oświadczenia i informacje? 

Radny Rafał Zglinicki w imieniu własnym oraz Radnego Krzysztofa Szalkowskiego, a także 

mieszkańców Borzymina bardzo serdecznie podziękował Panu Staroście za wybudowanie 

chodnika w Borzyminie. Chodnik wybudowany w bardzo dobrej technologii na odcinku 

szkoła - świetlica wiejska na pewno poprawi komfort życia mieszkańców. Pan Rafał Zglinicki  

złożył również podziękowania Panu Piotrowi Pawłowskiemu – Dyrektorowi ZDP, który  

nadzorował budowę i angażował się w to, żeby ten chodnik rzeczywiście był wykonany 

zgodnie ze sztuką. Radny Rafał Zglinicki stwierdził, żeby było jak najwięcej takich 

inwestycji, a zwłaszcza na jego terenie. 
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Ad. 9 

      Przewodniczący Rady Powiatu Krzysztof Cegłowski podziękował za udział w sesji i 

zamknął obrady LVI sesji. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Zakończenie obrad LVI sesji Rady - godz. 13.55 

 

Pełna treść wystąpień dostępna jest na nagraniu umieszczonym na stronie internetowej 

Starostwa Powiatowego w Rypinie w zakładce Strefa Cyfrowego Urzędu oraz w Biuletynie 

Informacji Publicznej Starostwa. 

 

                 

                                  Przewodniczący Rady 

  

                                                          Krzysztof Cegłowski 

 
Protokołowała: 

Anna Zaborowska 

 

 

 

Załączniki: 

1. Lista obecności. 

2. Lista zaproszonych gości. 

3. Wyniki głosowań. 

4. Sprawozdanie z działalności Komisji Rady Powiatu w Rypinie za rok 2022. 

5. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Inspektoratu Nadzoru Budowlanego w 

Rypinie za rok 2022. 

6. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Rypinie za 

rok 2022. 

7. Sprawozdania Przewodniczącego Zarządu Powiatu w Rypinie z prac Zarządu w 

okresie międzysesyjnym. 


